
Chodíme do sauny 

Je obecně známo, že saunové horko má pro tělo celou řadu blahodárných účinků. 

Je odborníky doporučováno dospělým i dětem.  Máme saunu v sousedství školy, 

byla by škoda toho nevyužít. Náš pan trenér Marcel Brož se domluvil s majitelem 

Beachwellu panem Kozlerem a společný nápad se stal skutečností. Ve čtvrtek 

2.listopadu jsme ochutnali saunové teplo se třídou poprvé a plánujeme návštěvu 

v podzimních měsících každý týden. 

Pane trenére Broži a pane Kozlere, děkujeme vám, že nás podporujete. Patří vám 

veliký dík.  
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